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Abstract (en)
A multipurpose plastic strip which not only has the function of a corner guard rail, but, moreover, also has the function of a settlement-joint strip and
can be used for further application purposes, is characterised by a profile which is configured in the manner of a # (2' + 3' + 4'), in the case of which
the projecting central leg serves as a termination leg (2'), and, as required, one of the two extended fastening legs (3', 4') can be easily removed.
<IMAGE>

Abstract (de)
Eine Mehrzweckleiste aus Kunststoff, die nicht nur die Funktion einer Kantenschutzschiene, sondern darüber hinaus auch die einer
Bewegungsfugenleiste und für weitere Einsatzzwecke verwendbar ist, ist gekennzeichnet durch ein Profil, das <⊥>-Konfiguration (2' + 3' + 4') hat,
bei der der aufragende Mittelschenkel als Abschlußschenkel (2') dient und daß nach Wahl einer der beiden abgespreizten Befestigungsschenkel (3',
4') leicht entfernbar ist. <IMAGE>
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